
Capello: De Rossi jest graczem, który robi różnicę
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2012 rok powoli dobiega końca. W mediach podsumowuje się tradycyjnie

ostatnie dwanaście miesięcy. Swój pogląd, na sytuację ligową w obecnym

sezonie, wygłosił z kolei w wywiadzie dla Sky Sport, trener reprezentacji

Rosji, Fabio Capello.

 

- Gdy ja byłem w Juventusie, były Roma, Inter i Milan. Teraz Inter i Milan

zrezygnowali ze wszystkich najlepszych graczy, jedynym zespołem, który może w

jakiś sposób przeszkadzać Juventusowi jest Roma.

 

W dalszej części wywiadu Capello odpowiada na pytanie o De Rossiego:

- To ja pozwoliłem mu zadebiutować i po meczu powiedziałem, że De Rossi może

zostać w Romie. Jest ważnym graczem i wie to również Zeman, jednak musi

przystosować się do pewnych pomysłów trenera. Najważniejszą rzeczą jest to, że

gracz jest szczęśliwy w zespole, w którym gra i że owe szczęście przenosi się na

kolegów. Jest ważnym graczem, który robi różnicę.
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